
Klage på tildelt treningstid for Kopervik volleyballklubb 2023/24. 

Kopervik volleyballklubb er i sterk vekst. Fra å ha ett jentelag (2007/2008) forrige sesong, har vi 
denne sesongen 4 lag. 2014-jenter, 2012-mix, 2010-jenter og 2007-2008-jenter. Tilsammen har vi nå 
nærmere 60 aktive barn og ungdom i klubben. Vi er nå sprengt på kapasitet og kan ikke si ja til flere 
spillere. Vi har også en ambisjon om å etablere damelag denne sesongen, og til det trenger vi halltid. 
På bakgrunn av økt aktivitet, og dermed økt behov for halltid har vi søkt om utvidete treningstider. 

Det var en skuffende tildeling for vår del og vi sender derfor denne klagen. 

Kopervik volleyballkubb har opp gjennom årene vært svært edruelige i søknad om treningstid, vi har 
kun søkt om det vi har behov for. Dersom vi har hatt treningstid som har stått ledig har vi meldt fra 
om dette. For kommende sesong har vi nok en gang kunsøkt om reell treningstid vi har behov for. Vi 
kan også informere om at vi har kuttet treningstid for de eldste fra 2 timer til 1.5 timer til neste 
sesong, nettopp for å kunne søke om så lite treningstid som mulig, men likevel kunne tilby et godt 
opplegg for våre medlemmer. 

Vi ønsker å bygge opp volleyballmiljøet og ser fordelen av at flere volleyball lag trener i hallen på 
samme tid. 

Vi søkte om 20 timer treningstid og fikk tildelt 11 timer. 

Vi håper med dette på en revidering av tildelt treningstid og at Kopervik volleyballklubb blir 
tilgodesett med det antall timer som er omsøkt. 

Hilsen 

Styret i Kopervik Volleyballklubb v/Sævar Solheim 


